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Iktatószám: 23299-1/2024 

JEGYZŐKÖNYV 
Köznevelési, Szociális és Sport Bizottság; 

NYILT üléséről 
 
Felvéve: Városháza, Rendezvényterem 
Ideje: 2024. október 22 9 óra 
 
Jelen vannak: 
 
Dr. Hadnagy József elnök 
Pál György alelnök, képviselő 
Majorosné Juhász Eszter képviselő 
Dr. Rák Sándorné képviselő 
Kiss Tibor szakértő külső tag hiányzik 
Ujjadi Péter szakértő külső tag 
Tomaschik Attila szakértő külső tag 

 
A hivatal részéről: 
 
Dr Barta Viktor jegyző 
Dr. Kuruczné Dr. Farkas Zita aljegyző 
Gál Judit alpolgármester 
Gömöri László alpolgármester 
Dr. Nagy- Holló Eszter Jogi és Hatósági iroda vezetője 
Erdei Gyula Informatikai Iroda vezetője 
Vincze Adrienn Gazdasági iroda vezetője 
Lovász Imre                                                   Városüzemeltetési Iroda vezetője 
Korsós László  Adóiroda vezetője 
Korsós Lajosné Városüzemeltetési Iroda csoportvezetője 
Hajdúné Tóth Erika Szociális Csoport vezetője 
Balázs Éva Lakásügyi ügyintéző 
Farkas Judit 
Berzéki Krisztina 

köznevelési ügyintéző 
szervezési ügyintéző 

Dr. Szalóczi Ilona  Jogi és Hatósági iroda 
Solymosné Füstös Zsuzsanna kontroller 
Balázs Gábor Kabinet Iroda 
Fenyves Balázs sportügyi referens 
Merczel Éva  köznevelési ügyintéző 
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Birinyi Zoltán lakásügyi ügyintéző 
 

Tanácskozási joggal: 

Farkasné Juhász Margit, a Civil Kerekasztal képviselője 
Domán Dániel képviselő 
Bognár Ignác képviselő 
 

Meghívottak: 

Bocsiné Percze Andrea igazgató, Egri Kertvárosi Óvoda  
Gál Judit Benedek Elek Óvoda- igazgató 
Cserhalmi Nagy Katalin Szivárvány Óvoda- igazgató helyett Schlafer Anita, Szivárvány 
óvoda 

Dr. Fejes Szonja EVAT Zrt. vagyongazdálkodási divízióvezető 

  Jegyzőkönyvvezető: Tóthné Dr. Kiss-Orosz Mária 

Dr. Hadnagy József 
 
Megállapítja, hogy a Bizottság tagjai közül 6 fő jelen van, így a Bizottság határozatképes.  
Kiss Tibor külső bizottsági tag betegség miatt hiányzik, igazoltan. 
 
Jegyzőkönyv hitelesítőnek Pál György képviselő urat kéri fel.  
Kéri, szavazzanak a napirendi pontok elfogadásáról. A Bizottság 6 igen szavazattal 
elfogadta a napirendeket 
 

1./Eger Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének rendelettervezete a szociális 

célú tűzifa támogatás megállapításáról szóló 15/2021. (VI. 11.) önkormányzati rendelet 

módosításáról (PGÜB, KSZSB, KGY) 

Előterjesztő: Vágner Ákos Polgármester 

Hajdúné Tóth Erika 

A rendelet megalkotásakor 25 ezer Ft-ban határozta meg az önkormányzat a támogatás 

mértékét a tűzifa utalvány kapcsán. Ezt azok vehetik igénybe, akik a legrászorúltabb 

fával tüzelő lakosok. Nyilvánvalóan emelkedett a fa ára és 2023-ban már csak fele annyi 

mennyiséget lehetett vásárolni, mint előtte. Az összeget emelni szükséges, ezért kéri, 

támogassák a rendelet módosítását. 41 db kérelem érkezett és 37 család lesz rá jogosult. 

A költségvetésben 2 millió Ft-ot terveztek a támogatásra, ami így elegendő lesz.  

Tomaschik Attila 

Levegőszennyezettség szempontjából az egyik legszennyezettebb Eger. Ennek egyik oka 

a vegyestüzelés és azon belül is a szakszerűtlen tüzelés. A támogatás valójában 1,2 

köbméter tűzifát takar a jelenlegi árakon. A teljes fűtési idény 5 hónap, ebből 1 hónap 

https://eger.hu/public/uploads/kszsb20241022_001.zip
https://eger.hu/public/uploads/kszsb20241022_001.zip
https://eger.hu/public/uploads/kszsb20241022_001.zip
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segítséget jelent a rászoruló családnak. Ez a támogatás kevés, amivel a szemét égetésére 

kényszerítik a családokat. A Béke telepre havonta érkeznek veszélyes hulladékot szállító 

kamionok. Nem kell csodálkozni, amiért ennyi tüdőbeteg van a városban, hiszen a 

lakosság ezt a rossz levegőt szívja. A támogatásnak számtalan aspektusa van, amivel 

foglalkozni kellene. Ilyen például a tűzifa hazaszállításának kérdése. Az érintett 

családoknak erre sincs pénzük. Akár elképzelhetőnek tartja, hogy az igénylő 

Városgondozás Kft-nél dolgozzon 1 napot az illető és cserében hazaszállítják a cég 

autójával a tűzifát. 

 A következő már kormányzati szintű probléma, hiszen azt hangoztatják, hogy tűzifát 

kapnak a rászorulók. Ez nem az. A tűzifának 20% alatt van a nedvességtartalma. Ezt még 

évekig kellene tárolni ahhoz, hogy tüzelésre alkalmas legyen. Véleménye szerint, erről a 

témáról átfogóbban kellene tárgyalni. Jelen előterjesztést, ilyen formában nem tudja 

támogatni. 

Hajdúné Tóth Erika 

Tűzifa támogatásról van szó, tehát nem az egész fűtési szezonra szól. A központilag 

megszervezett szállítás nem kivitelezhető, mert nem tudják, mikor tartózkodik otthon 

a jogosult, nem mindegy, hová teszik le a fát, esetleg mire hazaérkezik a támogatott, már 

illetéktelenek hozzányúltak. Természetesen, amennyiben problémát okoz a rászoruló 

számára, akkor egyszeri támogatást lehet igényelni a szállításhoz. 

2021-ben 7,6 mázsa tűzifát kaptak 25 ezer Ft-ért, tavaly 3,8 mázsát. Lényeges, hogy az 

ügyfelek hasítva kapják meg a fát, mert nem biztos, hogy rendelkeznek megfelelő 

eszközökkel a daraboláshoz. Utalványt kapnak a rászorulók, a szolgáltatónak pedig a 

beváltását követően fizet az önkormányzat. Szeptember 1., illetve október 15. között kell 

benyújtani a kérelmet és jellemző, hogy az utolsó pillanatban nyújtják be.  

Pál György 

Szerinte, induljon el egy gondolkodás abban, miként lehetne a rászorulóknak a tűzifát 

kiszállítani. Teljesen kézenfekvő, hogy a Városgondozás Kft. a szállításba be tudna 

csatlakozni, ha nem lenne rossz állapotban a gépjárműparkja. Tehát meg kell teremteni 

az anyagi-, valamint az eszköz hátterét a probléma megoldásának. Kéri, a jövőben legyen 

ebben változás és aki igényli, annak biztosítsák a fuvart. 

Domán Dániel 

Van megfontolandó Tomaschik Attila által elmondottakban. A probléma kezelése, 

viszont az Urbanisztikai Bizottságban kellene, hogy elkezdődjön. „Klímavédelmi célok” 

címen 1-2 évvel ezelőtt elkészült egy munkaanyag, ami sajnos szintén az előző ciklusban 

a fiókban kötött ki. Nem tudja, hogy hány millió Ft-ot fizetett érte az önkormányzat. 

Szerinte ezt az anyagot elő kellene venni, mert a levegőminőség valóban borzalmas 

Egerben. 
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Hajdúné Tóth Erika 

A városon belül 10 ezer Ft-ért 13 mázsa fát szállítanak ki. Amennyiben nehézséget jelent 

az ügyfélnek a fuvar kifizetése, akkor ebben tudnak segítséget nyújtani.  

Tomaschik Attila 

A kiszállítás nem támogatás formájában történne, hanem csereérték lenne a munkájáért.  

Farkasné Juhász Margit 

Úgy gondolja, most a rendelet módosítását tárgyalja a bizottság a támogatási összeg 

vonatkozásában. Minden más egy további megbeszélés tárgyát képezheti, hiszen egy 

rendkívül komplex kérdésről van szó.  

Dr. Hadnagy József 

Ezen a kérdésen dolgozni szükséges. Köszönetet mond a hivatal dolgozóinak a 

munkájukért. Egyeztettek már a kérdésben Dr. Nagy-Holló Eszter irodavezetővel. Örül 

annak, amiért egy olyan javaslat érkezett, ami azt szorgalmazza, hogy a rászoruló 

dolgozzon meg a szállításért és ne csak úgy járjon a részére. Lényeges, ez a 

gondolkodásmód előkerüljön a szociális ügyek esetében.  

Dr. Hadnagy József 

 Kérdés, hozzászólás nem lévén, kéri, szavazzanak. Megállapítja, hogy a bizottság 5 

igen és 1 nem szavazattal, változatlan tartalommal elfogadta a döntési javaslatot:  

1 /2024. (X.22.) KSZSB döntés 

A Köznevelési, Szociális és Sport Bizottság támogatja az alábbi rendelettervezet 

Közgyűlés elé terjesztését: 

Eger Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének rendelettervezete 
a szociális célú tűzifa támogatás megállapításáról szóló 15/2021. (VI. 11.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

Eger Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Magyarország Alaptörvénye 32. 

cikk (2) bekezdésében meghatározott eredeti jogalkotói hatáskörében, a szociális 

igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 1993. évi III. törvény 132. § (4) bekezdés g) 

pontjában kapott felhatalmazás alapján, a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 

2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 8a. pontjában meghatározott 

feladatkörében eljárva a következőket rendeli el: 

1. § 
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Eger Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a szociális célú tűzifa támogatás 
megállapításáról szóló 15/2021. (VI. 11.) önkormányzati rendelete 1. § (3) bekezdése helyébe a 
következő rendelkezés lép:  
„(3) A rászoruló személyeknek, családoknak adható természetbeni támogatást 

alkalmanként 50.000 Ft összegben, utalvány formájában biztosítja az 

önkormányzat.” 

2. § 
 
Ez a rendelet kihirdetését követő napon lép hatályba, és a hatályba lépést követő napon 
hatályát veszti. 
 
 Vágner Ákos Dr. Barta Viktor 

 polgármester jegyző 

2./Előterjesztés a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 

2025. évi fordulójához történő csatlakozásról 

Előterjesztő: Vágner Ákos Polgármester 

Hajdúné Tóth Erika 

A felsőoktatásban tanulók ösztöndíjáról van szó. Az „A” típusú támogatás az, amikor 

már valakinek hallgatói jogviszonya van, ilyen esetben 1 naptári évben 2 x 5 hónapra 

állapítják meg a támogatást. A „B” típusú, amikor valaki a felsőoktatásban szeretne részt 

venni, ilyenkor a pályázó 3x 10 hónapra kapja meg a támogatást, amely 3 részből áll: a 

vármegyei, az önkormányzati, illetve az intézményi részből. Sokáig 5 ezer Ft volt az 

önkormányzati rész, melyet a múlt évben felemeltek 10 ezer Ft-ra. Az intézményi rész – 

amit az állam ad – az a költségvetésben meghatározott 5 ezer Ft. Így havi 15 ezer Ft 

támogatáshoz juthat a szociálisan rászorult hallgató. Annál az önkormányzatnál 

igényelheti meg, ahol állandó lakóhellyel rendelkezik. A támogatás nem függ a 

tanulmányi eredménytől és mindig egy összegben kapják meg az 5 havi ösztöndíjat. 

Tavaly 42 fő adott be pályázatot, ebből 32-en voltak jogosultak.  

Dr. Rák Sándorné 

Maximálisan támogatja a programot, mivel olyan fiataloknak nyújt lehetőséget a 

tanuláshoz, akiknek egyébként nem adatna meg.  

Felfigyelt arra, hogy nincs tanulmányi eredményhez kötve az ösztöndíj. Úgy véli, 

célszerű lenne egy ilyen inspirációt beletenni a rendszerbe.  

Dr. Hadnagy József 

Két ilyen pályázat biztosan van a városban. Az egyik az „Eger Város Ösztöndíjasa”, ami 

tanulmányi eredményhez kötött.   

Farkasné Juhász Margit 

https://eger.hu/public/uploads/kszsb20241022_002.zip
https://eger.hu/public/uploads/kszsb20241022_002.zip


6 
 

Van lehetőség az ösztöndíj mértékének emelésére? Van olyan város, ahol csak 3,5 ezer 

Ft-ot ad az önkormányzat. Fontos lenne, hogy a fiatal érezze a város megbecsülését, mert 

később hátha Egerben maradna.  

Bognár Ignác 

Jelen esetben arról van szó, hogy az önkormányzat csatlakozik-e a programhoz. Ez egy 

meghatározott forma. Úgy emlékszik, az előterjesztés szerint, annyit ad a minisztérium, 

amennyit az önkormányzat. Ilyen alapon érdemes elgondolkodni, emeljen-e az 

önkormányzat az összegen. 

Hajdúné Tóth Erika 

Szeretné pontosítani, a minisztérium maximum 5 ezer Ft-ot ad. 

 Dr. Hadnagy József 

 Kérdés, hozzászólás nem lévén, kéri, szavazzanak. Megállapítja, hogy a bizottság 6 

igen szavazattal, változatlan tartalommal elfogadta a döntési javaslatot:  

 2/2024. (X.22.) KSZSB döntés 

A Köznevelési, Szociális és Sport Bizottság támogatja az alábbi határozati 

javaslat Közgyűlés elé terjesztését: 

Határozati javaslat: 

Eger Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése elfogadja, hogy Eger Megyei 

Jogú Város Önkormányzata 2025. évben csatlakozzon a Bursa Hungarica Felsőoktatási 

Önkormányzati Ösztöndíjpályázathoz és kötelezettséget vállaljon arra, hogy az 

ösztöndíjak fedezetéül a 2025. évi költségvetésében 6.000 E Ft-ot biztosítson. A 

Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert a Csatlakozási nyilatkozat aláírására. 

A Csatlakozási nyilatkozat aláírásáért: 

Felelős: Vágner Ákos polgármester  

Határidő: 2024. október 30. 

A 2025. évi költségvetésben kötelezettségvállalásáért: 

Felelős: Eger MJV Jegyzője megbízásából: 

 Juhász Tamás irodavezető 

Határidő: 2025. évi költségvetés elfogadása 
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3./Előterjesztés az önkormányzati fenntartású óvodák 2023/2024. nevelési évben 

végzett feladatairól (KSZSB, KGY) 

Előterjesztő: Vágner Ákos Polgármester 

Meghívottak: 

Bocsiné Percze Andrea igazgató, Egri Kertvárosi Óvoda 

Gál Judit Benedek Elek Óvoda- igazgató 

Cserhalmi Nagy Katalin Szivárvány Óvoda- igazgató 

Farkas Judit 

A 3 óvoda vezetője elkészítette a 2023-2024. nevelési évről szóló beszámolót, melyet a 

fenntartó részéről el kell fogadni.  

Domán Dániel 

Az elkövetkezendő években szeretné az óvodák munkáját külön-külön is megismerni. 

Vannak aggályai a területtel kapcsolatban. Nem lehetne a beszámolókat, valamint a 

munkaterveket egységes szerkezetben elkészíteni?  

Dr. Hadnagy József 

A napirendi pont a múlt nevelési évről szóló beszámoló elfogadását tartalmazza. Domán 

képviselő úr felvetése megfontolandó, de egy másik fórumon. A partnerek közül 

mindenki az egyre szorosabb együttműködésre törekszik, amire garancia Gál Judit 

személye.  

Gál Judit 

Úgy véli, a beszámolók az óvodavezetők gondolkodását tükrözik. Az egri óvodai élet 

rendkívül színes és magasszintű szakmai munka folyik. Ez abból is leszűrhető, hogy 

számtalan óvópedagógus hallgató van az intézményekben. Nem hiszi, hogy 

egységesíteni kellene a dokumentumokat. A jogszabályi követelményeknek mindegyik 

beszámoló megfelel, csak más formában.  

Domán Dániel 

Aggodalmát fejezi ki az „Ovi Kréta” programmal kapcsolatban. Úgy tudja, forrást nem 

biztosított hozzá a kormány. Kéri az intézményvezetőktől, számoljanak be, hol tart a 

folyamat.  

Gál Judit 

Szeptember 1-től beindult a program kisebb-nagyobb nehézségekkel. A laptopok 

beszerzése még nem történt meg. Meg kell vizsgálniuk az anyagi hátteret. 

Csoportonként 1 db laptop szükséges, adatvédelmi szempontból. A jövőben a képviselő-

testület feladata lesz ennek segítése.  

Bognár Ignác 

https://eger.hu/public/uploads/kszsb20241022_003.zip
https://eger.hu/public/uploads/kszsb20241022_003.zip
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Olyan jelentős az óvodapedagógus hiány, hogy a nyugdíjazott munkatársakat nem 

tudják pótolni. Szimpatikus elképzelésnek tartja a bérlakás biztosítását a szakemberek 

részére. Úgy gondolja, ettől azonban nem lesz több óvónő. Az elgondolás magában 

hordozza annak veszélyét, hogy a környező kis településeken dolgozó óvónőket elszívja 

és akár kisebb intézmények bezárását is eredményezheti. Az itt ülőknek Eger érdekeit 

kell képviselni, de érdemes ezeket a következményeket végig gondolni. Szerinte, ettől 

nem lesz több szakember, mindössze máshol fog megjelenni az óvónő hiánya.  

Gál Judit 

A nyugdíjba vonuló hullám már lecsengőben van. A jelentős pedagógus béremelésnek 

köszönhetően egyre több végzett óvópedagógus helyezkedik el a szakmában. Jellemző, 

a dajkák vagy pedagógiai asszisztensek közül az, aki elvégzi az óvópedagógus képzést. 

Véleménye szerint, 2-3 év múlva a nagyfokú hiány meg fog szűnni.  

Domán Dániel 

Legnagyobb aggodalma mind közül, Gál Judit heti 40 órában óvodavezető, társadalmi 

megbízatású alpolgármester heti 20 órában, oktató az Eszterházy Károly Katolikus 

Egyetemen, illetve mindemellett még apartmanokat is üzemeltet. Felmerül a kérdés, 

hogyan bírja. 

Dr. Hadnagy József 

Ez nem tartozik a napirendhez. 

Domán Dániel 

Szerinte, fontos kérdés lesz a jövőben. 

A Szivárvány, illetve a Kertvárosi Óvodák tekintetében az étkeztetést nem nagyon 

érintette a beszámoló. Úgy tudja, a Benedek Elek óvodái saját konyhával rendelkeznek. 

Sajnálatos módon az egyik leégett. Szeretne információt kapni arról, az elkövetkezendő 

hónapokban mi lesz a sorsa az érintett óvodának.    

Gál Judit 

A fenti 4 csoportba beköltöztek a gyerekek hétfőn, még az alsó szinten lévő 3 csoport 

felújítása van folyamatban. Jelenleg a Joó János Tagóvoda oldja meg az étkeztetést. 

Valóban saját konyhája van az intézménynek, de a Hibay Károly útinak, valamint a 

Szivárvány Óvodának szintén. Volt törekvés a központi konyha kialakítására, viszont ezt 

akkor sem és a jövőben sem támogatja. 

Az összefogásnak köszönhetően alakul a felújítás, valamint bízik abban is, hogy a 

biztosító megfelelő módon fog fizetni. 

Domán képviselő úr keresse meg és be fog számolni a munkájáról.    

Dr. Hadnagy József 
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Valóban furcsa, amikor valaki 3-4 olyan feladatot vállal, ami külön-külön is teljes embert 

kíván, azonban ezek az emberek viszik előre az ügyeket.  

 Kérdés, hozzászólás nem lévén, kéri, szavazzanak. Megállapítja, hogy a bizottság 6 

igen szavazattal, változatlan tartalommal elfogadta mind a 3  döntési javaslatot:  

3 /2024.(X.22.) KSZSB döntés 

A Köznevelési, Szociális és Sport Bizottság támogatja az alábbi határozati 

javaslatok Közgyűlés elé terjesztését: 

Határozati javaslat:1. 

1./Eger Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése az önkormányzat fenntartásában 

működő Benedek Elek Óvoda 2023/2024. nevelési évben végzett feladatairól szóló 

értékelését az 1. számú melléklet alapján elfogadja. 

Felelős:  Vágner Ákos polgármester megbízásából: 

Dr. Kormos Ádám Kabinet Iroda irodavezető 

Határidő: 2024. november 30. 

 

2./Eger Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése az önkormányzat 

fenntartásában működő Szivárvány Óvoda 2023/2024. nevelési évben végzett 

feladatairól szóló értékelését a 2. számú melléklet alapján elfogadja. 

Felelős:  Vágner Ákos polgármester megbízásából: 

Dr. Kormos Ádám Kabinet Iroda irodavezető 

Határidő: 2024. november 30. 

 

3./Eger Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése az önkormányzat 

fenntartásában működő Egri Kertvárosi Óvoda 2023/2024. nevelési évben végzett 

feladatairól szóló értékelését a 3. számú melléklet alapján elfogadja. 

Felelős:  Vágner Ákos polgármester megbízásából: 

Dr. Kormos Ádám Kabinet Iroda irodavezető 

Határidő: 2024. november 30. 
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4./Előterjesztés az önkormányzati fenntartású óvodák 2024/2025. nevelési évre szóló 

munkaterveiről (KSZSB, KGY) 

Vágner Ákos Polgármester 

 

Meghívottak: 

Bocsiné Percze Andrea igazgató, Egri Kertvárosi Óvoda 

Gál Judit Benedek Elek Óvoda- igazgató 

Cserhalmi Nagy Katalin Szivárvány Óvoda- igazgató 

Farkas Judit 

A fenntartó részéről van szükség jóváhagyásra. Bizonyos tartalmi elemeket mindhárom 

óvodavezető beépített a munkatervébe. A dokumentum a beszámolóhoz hasonlóan nem 

kötött formátumú.  

Tomaschik Attila 

Minden elismerése az óvodák vezetőinek.  

Kérdése, az óvodákban dolgozó szakemberek rendelkeznek azzal a tudással, ami a 

sajátos nevelési igényű gyermekek gondozásához szükséges? Javasolja, önkormányzati 

forrás terhére részesítsék továbbképzésben az érintett óvodai dolgozókat a problémás 

gyerekek szakszerű kezelése érdekében.  

Pál György 

Valóban megjelentek az óvodákban speciális tudást igénylő problémák. 

Évtizedek óta nem sikerült megoldani, hogy az óvodákba a tisztasági csomagot ne 

kelljen bevinni, pedig jogszabályi kötelezettség annak biztosítása az intézmény részéről. 

Nagyjából 1500 kisgyermek van az egri óvodákban. A város költségvetésében nem 

haladná meg a 10 millió Ft-ot az alapvető tisztasági eszközök biztosítása. Ne hozzák a 

szülőket ilyen méltatlan helyzetbe, hogy ezeket be kell vinniük! Főként úgy, hogy 

„nevenincs” focicsapat több 10 millió Ft-os támogatásban részesül. 7,5 milliárd Ft-os saját 

bevétele van az önkormányzatnak, akkor biztosítsák már belőle azt a tételt, amit a 

törvény egyébként is előír!   

Bocsiné Perczel Andrea 

Elmondja, hogy minden második gyermek idegrendszeri éretlenséggel kezdi meg az 

óvodát, illetve egyre több az autisztikus tünettel rendelkező gyermek. Erre egy normál 

óvodapedagógus nincs felkészítve szakmailag. Ezt tanfolyami keretek között nem lehet 

megoldani, mert összetettebb probléma. 

Még Dr. Juhászné Dr. Krecz Erzsébet idejében végeztek egy számítást a tisztasági 

csomagokkal kapcsolatban, ahol egy rendkívül magas összeg jött ki és az akkori 

városvezetés azt mondta, ezt nem tudják megoldani az önkormányzat költségvetéséből. 

https://eger.hu/public/uploads/kszsb20241022_004.zip
https://eger.hu/public/uploads/kszsb20241022_004.zip
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Számukra megnyugtató lenne, amennyiben megoldást találnának a problémára, hiszen 

állami nevelési-oktatási intézményben ingyenes az ellátás.  

Tomaschik Attila 

A jövedelmek 60%-át vonják el adó formájában. Teljesen jogos a kérés, amit a törvény 

egyébként is előír.  

Bognár Ignác 

A csoportpénz szedését ingoványos talajnak gondolja.  

Pál György 

Elhangzott, nem szedhetnének pénzt az óvodák. Szerinte, nem mehetnek el más 

irányba, minthogy a törvényeket betartsák. Nyilván, amennyiben a szülők valami pluszt 

szeretnének a gyermekeiknek, akkor miért ne szedhetnének csoportpénzt. Egy 

közgazdász, aki a város költségvetéséért felel, egyértelműen azt fogja mondani 

bármilyen összegre, hogy nem fér bele, viszont ne a gyermekek miatt omoljon már össze 

a város büdzséje.  

Gál Judit 

Az SNI-s gyermekekkel összefüggésben kiemeli, mennyire nagy dolog az, hogy minden 

óvodai körzetnek van egy pszichológusa. A városnak van egy szerződése, mely kapcsán 

utazó gyógypedagógusok járnak ki az intézményekbe. Úgy gondolja, le van fedve a 

terület szakemberrel. Az igazi problémát abban látja, az alfa generáció már teljesen más 

nevelést igényel. Ehhez próbálják megtalálni a pedagógiai módszereket. Nagy segítséget 

jelent, a pedagógiai asszisztensek megjelenése a hálózatban. A dajkák is sokkal inkább 

részt vesznek a pedagógiai munkában. Nem feltétlenül kell sok pénz az óvodai 

munkához, hiszen rengeteg újrahasznosított dolgot használnak. Együtt készítenek 

játékokat a gyerekekkel, ami kifejezetten jót tesz az alfa generáció nevelésében. Arra kell 

törekedni, ne legyen magas az óvodai csoportokban a létszám. 15 fő felett már fokozódik 

az idegi megterheltség.   

Farkasné Juhász Margit 

Törekedni kell arra, hogy ami jár a gyermekeknek, azt teremtse meg a fenntartó. 

A gyermeklétszám csökkenni fog, amire fel kell készülni. 

Nagyon igényesek voltak a munkatervek és abban bízik, a jövő évi beszámolóban fognak 

visszaköszönni a teljesített vállalások.  

Ujjady Péter 

Vannak cégek, akik felajánlásokat tesznek gyermekek számára. Szerinte, a tisztasági 

csomagok tekintetében meg kellene keresni őket. 

Dr. Hadnagy József 
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Valószínűleg az óvodák vezetői keresik ezeket a megoldásokat.  

Dr. Hadnagy József 

Köszönetet mond az óvodavezetőknek, illetve minden óvodai dolgozónak az áldozatos 

munkáért.  

  Dr. Hadnagy József 

 Kérdés, hozzászólás nem lévén, kéri, szavazzanak. Megállapítja, hogy a bizottság 6 

igen szavazattal, változatlan tartalommal elfogadta mind a 3  a döntési javaslatot:  

4/2024. (X.22.) KSZSB döntés 

A Köznevelési, Szociális és Sport Bizottság támogatja az alábbi határozati 

javaslatok Közgyűlés elé terjesztését: 

Határozati javaslat: 

1./Eger Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése az önkormányzat fenntartásában 

működő Szivárvány Óvoda 2024/2025. nevelési évre szóló munkatervét az 1. számú 

melléklet alapján jóváhagyja. 

Felelős:  Vágner Ákos polgármester megbízásából: 

Dr. Kormos Ádám Kabinet Iroda irodavezető 

Határidő: 2024. november 30. 

2./Eger Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése az önkormányzat 

fenntartásában működő Egri Kertvárosi Óvoda 2024/2025. nevelési évre szóló 

munkatervét a 2. számú melléklet alapján jóváhagyja. 

 

Felelős:  Vágner Ákos polgármester megbízásából: 

Dr. Kormos Ádám Kabinet Iroda irodavezető 

Határidő: 2024. november 30. 

3./Eger Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése az önkormányzat 

fenntartásában működő Benedek Elek Óvoda 2024/2025. nevelési évre szóló 

munkatervét a 3. számú melléklet alapján jóváhagyja. 

 

Felelős:  Vágner Ákos polgármester megbízásából: 

Dr. Kormos Ádám Kabinet Iroda irodavezető 

Határidő: 2024. november 30. 
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5./Előterjesztés a Koordináta Sportegyesület „A kezek összeérnek” elnevezésű 

történelmi verseny működési célú támogatásának elszámolásáról (KSZSB, VGÜB, KGY) 

Vágner Ákos Polgármester 

Fenyves Balázs 

Évek óta polgármesteri keretből valósul meg ez a 100 ezer Ft-os támogatás. A Szilágyi 

Erzsébet Gimnázium kapja minden évben egy történelmi verseny megszervezésére. Az 

oktatási intézmény a városi ünnepségeken minőségi fellépéseket vállal. A szakirodával 

átnézték az elszámolást és rendben találták.  

Farkasné Juhász Margit 

Amikor a Civil Alapból nyújtott támogatásról beszámolnak a szervezetek, akkor szakmai 

beszámolóval támasztják alá a költségeket. A Gazdasági Iroda a pénzügyi elszámolást 

tudja véleményezni, viszont ő maga várná a szakmai beszámolót. A következő 

időszakban szeretne ilyen dokumentumot kérni. Más is vállalhat ilyen szervezést 

Egerben.  

Fenyves Balázs 

Készült szakmai beszámoló, azonban az előterjesztéshez kizárólag a számlaösszesítőt 

volt szükséges mellékelni. A szakirodában bármikor megtekinthetők a dokumentumok. 

Dr. Hadnagy József 

A tegnapi bizottsági ülésen Bognár Ignác kérte a szakmai beszámolót egy támogatás 

kapcsán. A jövőben ezekre a dokumentumokra nagy szüksége lesz a tagoknak, mert az 

Excel táblák mögött nem látnak semmit. Kérik, legyenek az ilyen anyagokban benne a 

rövid szakmai leírások.  

 Kérdés, hozzászólás nem lévén, kéri, szavazzanak. Megállapítja, hogy a bizottság 6 

igenszavazattal, változatlan tartalommal elfogadta a döntési javaslatot:  

 5/2024. (X.22.) KSZSB döntés 

Eger Megyei Jogú Város Közgyűlése Köznevelési, Szociális és Sport Bizottsága 

támogatja az alábbi határozati javaslat Közgyűlés elé terjesztését: 

Határozati javaslat (egyszerű többség): 

Eger Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése elfogadja a Koordináta 

Sportegyesület (székhelye: 3300 Eger, Ifjúság u. 2.) „A kezek összeérnek” elnevezésű 

történelmi verseny céljára 2024. évre nyújtott 100.000 Ft, azaz Egyszázezer forint 

összegű, működési célú támogatás felhasználásáról készített elszámolást. 

Felelős:        Vágner Ákos polgármester megbízásából 

https://eger.hu/public/uploads/kszsb20241022_005.zip
https://eger.hu/public/uploads/kszsb20241022_005.zip
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                        Dr. Kormos Ádám, Kabinet Iroda vezetője 

Határidő:     2024. október 29. 

 

6./Előterjesztés a 262/2024. (VI.27.) számú közgyűlési határozat módosításáról 

Vágner Ákos Polgármester 

Fenyves Balázs 

A júniusi közgyűlésen döntött a korábbi testület arról, hogy a 2024-es évben 

rendelkezésre álló vízfelület támogatást, milyen egyesületek, illetve milyen mértékben 

kapják meg. Az Eger Termál Kft-vel közösen van egy ajánlattétel, a korábbi 

uszodahasználati igényt figyelembe véve. Két egyesület esetében elírásra került a név. 

Az egyetem sportegyesületénél kimaradt a „Katolikus” megnevezés, valamint a 

triatlonosoknál a „Futó” kifejezés. A támogatás folyósításához szükség van ezekre a 

módosításokra.  

 Dr. Hadnagy József 

 Kérdés, hozzászólás nem lévén, kéri, szavazzanak. Megállapítja, hogy a bizottság 6 

igen szavazattal, változatlan tartalommal elfogadta a döntési javaslatot:  

 6/2024. (X.22.) KSZSB döntés 

Eger Megyei Jogú Város Közgyűlése Köznevelési, Szociális és Sport Bizottsága 

támogatja az alábbi határozati javaslat Közgyűlés elé terjesztését: 

Határozati javaslat (egyszerű többség): 

Eger Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a 262/2024. (VI.27.) határozatában 

szerepelt Egri Triatlon Klub helyett Egri Futó és Triatlon Klub, míg az Eszterházy Károly 

Egyetem Diák- és Szabadidősport Club – Férfi vízilabda szakosztály helyett Eszterházy 

Károly Katolikus Egyetem Diák- és Szabadidősport Club – Férfi vízilabda szakosztálynak 

ítéli meg a korábban elfogadott támogatást. A támogatás összege az Önkormányzat 

2024. évi költségvetése II/15/1/1/5/K címszámán rendelkezésre áll.  

Felelős:  Vágner Ákos polgármester megbízásából: 

   Juhász Tamás Gazdasági Iroda irodavezető 

  Dr. Kormos Ádám Kabinet Iroda irodavezető  

 Határidő:  2024. december 31. 

 

7./Előterjesztés önkormányzati bérlakásokra vonatkozó bérlőkijelölési jog 

meghosszabbításáról (KSZSSB, KGY) 

Vágner Ákos Polgármester 

https://eger.hu/public/uploads/kszsb20241022_006.zip
https://eger.hu/public/uploads/kszsb20241022_007.zip
https://eger.hu/public/uploads/kszsb20241022_007.zip
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Dr. Nagy-Holló Eszter 

A 20/2023. önkormányzati rendelet alapján egy olyan bérleti jog, amikor a város a 

közfeladatot ellátó munkáltató részére ad ilyen jogosultságot. Az előterjesztésben a 

Harlekin Bábszínháznak, a Gárdonyi Géza Színháznak, valamint a Markhot Ferenc 

Kórháznak van hosszabbítási igénye.  

Pál György 

Meglepte, míg a Harlekin Bábszínház 6 lakással rendelkezik, addig a kórház csak 1-gyel. 

Közben orvosokat kellene Egerbe csábítani. Korábban volt a rendőrségnek szintén ilyen 

joga, most nem találkozott vele. Kéri, a bizottság kezdjen el ebben munkálkodni és mérje 

fel, a rendőrségnél van-e rá igény. tudnak-e Eger közbiztonságán ezzel javítani? Tudnak-

e a betegellátáson segíteni lakáslehetőséggel? 

Jó lenne, ha a bizottság kapna az önkormányzati lakásállomány helyzetéről egy anyagot. 

Felmérnék, mivel rendelkeznek, valamint az igényeket és így lehetne előre lépni a 

témában. Számára aránytalannak tűnik az elosztás.  

Balázs Éva 

Az előterjesztésben ennek a 3 intézménynek járt le a bérlőkijelölési joga az adott lakásra. 

A kórháznak van 10 db lakása, amiből ez az 1 járt most le. A rendőrségnek is van 

ugyanennyi. Közel 70 bérkijelölési joggal érintett lakás van, csak nem mindig egy 

időpontban járnak le.  

Tomaschik Attila 

Az 580 Ft/m2 szociális alapú bérleti díj meghatározás. Ezt kevésnek tartja. 

A lakásoknak értéket adna a desztináció. Nem gondolja, hogy pénzzel meg kellene 

támogatni a bérlőt, hiszen maga a lakás is támogatás. 

  Dr. Hadnagy József 

 Kérdés, hozzászólás nem lévén, kéri, szavazzanak. Megállapítja, hogy a bizottság 5 

igen és 1 nem szavazattal, változatlan tartalommal elfogadta mind a három döntési 

javaslatot:  

 7 /2024. (X.22.) KSZSB döntés 

Eger Megyei Jogú Város Közgyűlése Köznevelési, Szociális és Sport Bizottsága 

támogatja az alábbi határozati javaslat Közgyűlés elé terjesztését: 

Határozati javaslat (egyszerű többség): 

1.) Eger Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Heves Vármegyei 
Markhot Ferenc Oktatókórház és Rendelőintézet részére az Eger, Pozsonyi u. 14. 
I/11. szám alatti egy szobás 29 m2 alapterületű összkomfortos lakásra vonatkozóan 
továbbra is bérlőkijelölési jogot biztosít a következő feltételekkel: 
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a. A bérlőkijelölési jog időtartama - 2 évre- 2024. szeptember 1. napjától 2026. 
augusztus 31. napjáig biztosított. 

b. A bérleti jogviszony időtartama legfeljebb a bérlőnek a Heves Vármegyei 
Markhot Ferenc Oktatókórház és Rendelőintézetnél fennálló jogviszony 
időtartama, de legfeljebb 2 év lehet. 

c. A lakbér mértéke megegyezik az önkormányzat tulajdonában álló 
bérlakások bérbeadásáról, valamint a bérleti díjak és a külön szolgáltatások 
díjai megállapításáról szóló 20/2023. (X. 27.) rendelet a 40. §. (1) bekezdés 
a.) pontjában foglaltakkal, azaz a költségelvű lakbér mértékével (580 Ft/m2/ 
hó + ÁFA –csökkentő +növelő tényezők). 

d. A bérlő mentesül az óvadék megfizetése alól. 
 

Felelős: Vágner Ákos polgármester megbízásából: 

Dr. Nagy-Holló Eszter Jogi és Hatósági Iroda vezetője 

Határidő:  2024. december 31. 

 

2.) Eger Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Gárdonyi Géza Színház 
részére az Eger, Tárkányi Béla u. 2. II/8. szám alatti 1 + 2 félszobás 54 m2 
alapterületű összkomfortos lakásra vonatkozóan továbbra is bérlőkijelölési jogot 
biztosít a következő feltételekkel: 

 

a. A bérlőkijelölési jog időtartama - 2 évre- 2024. szeptember 1. napjától 
2026. augusztus 31. napjáig biztosított. 

b. A bérleti jogviszony időtartama legfeljebb a bérlőnek a Gárdonyi Géza 
Színháznál fennálló jogviszony időtartama, de legfeljebb 2 év lehet. 

c. A lakbér mértéke megegyezik az önkormányzat tulajdonában álló 
bérlakások bérbeadásáról, valamint a bérleti díjak és a külön 
szolgáltatások díjai megállapításáról szóló 20/2023. (X. 27.) rendelet a 
40. §. (1) bekezdés a.) pontjában foglaltakkal, azaz a költségelvű lakbér 
mértékével (580 Ft/m2/ hó + ÁFA –csökkentő +növelő tényezők). 

d. A bérlő mentesül az óvadék megfizetése alól. 
 

Felelős: Vágner Ákos polgármester megbízásából: 

Dr. Nagy-Holló Eszter Jogi és Hatósági Iroda vezetője 

Határidő:  2024. december 31. 

 

3.) Eger Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Harlekin Bábszínház 
részére  
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az Eger, Rákóczi út 8. IX/166. szám alatti 1 szobás 33 m2 alapterületű összkomfortos, az 

Eger, Rákóczi út 8. X/185. szám alatti 1 szobás 33 m2 alapterületű összkomfortos, az Eger, 

Rákóczi út 10. III/53. szám alatti 1 szobás 31 m2 alapterületű összkomfortos, az Eger, 

Rákóczi út 10. VI/112. szám alatti 1 szobás 33 m2 alapterületű összkomfortos, az Eger, 

Rákóczi út 10. X/193. szám alatti 1 szobás 31 m2 alapterületű összkomfortos, az Eger, 

Rákóczi út 10. X/196. szám alatti 1 szobás 33 m2 alapterületű összkomfortos lakásokra 

vonatkozóan továbbra is bérlőkijelölési jogot biztosít a következő feltételekkel: 

a. A bérlőkijelölési jog időtartama - egy évre- 2024. szeptember 1. napjától 
2025. augusztus 31. napjáig biztosított. 

b. A bérleti jogviszony időtartama legfeljebb a bérlőnek a Harlekin 
Bábszínháznál fennálló jogviszony időtartama, de legfeljebb egy év 
lehet. 

c. A lakbér mértéke megegyezik az önkormányzat tulajdonában álló 
bérlakások bérbeadásáról, valamint a bérleti díjak és a külön 
szolgáltatások díjai megállapításáról szóló 20/2023. (X. 27.) rendelet a 
40. §. (1) bekezdés a.) pontjában foglaltakkal, azaz a költségelvű lakbér 
mértékével (580 Ft/m2/ hó + ÁFA –csökkentő +növelő tényezők). 

d. A bérlő mentesül az óvadék megfizetése alól. 
 

Felelős: Vágner Ákos polgármester megbízásából: 

Dr. Nagy-Holló Eszter Jogi és Hatósági Iroda vezetője 

Határidő:  2024. december 31. 

 

Dr. Hadnagy József 
elnök 

Pál György 
bizottsági tag 

 

Tóthné Dr. Kiss-Orosz Mária 

jegyzőkönyvvezető 

 


